
  

 

 

 

Norrtälje den 15 november 2022 

Socialdemokraterna i Norrtälje kommun 
 

https://socialdemokraternanorrtalje.se/  
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Fråga till Teknik- och Klimatnämndens ordförande Tommy 
Lundqvist (C) 

Trafiksäkerheten vid södra infarten 
Västra vägen delar staden i söder, på ena sidan den vältrafikerade 
busshållplatsen ”Campus” och på andra sidan campusområdet och 
handelsområdet Norrtäljeporten. 

Många rör sig i området, och det behövs säkra vägar för oskyddade 
trafikanter. Det finns en gång/cykelbro men den saknar idag gångväg 
på campussidan mot handelsområdet. Det är mycket vanligt att 
fotgängare - barn, ungdomar, familjer går/springer över den fyrfiliga 
västra vägen strax norr om rondellen. 

Olycksrisken är uppenbar. Därför är min fråga: 

- När kommer åtgärder vidtas som stödjer och möjliggör för fotgängare 
att välja gång och cykelbron så att olycksrisken minskas? 

 

För Socialdemokraterna, 
 
Conny Andersson (S) 
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